

保良局張潘美意幼稚園

Po Leung Kuk Cheung Poon Mei Yee Kindergarten

課室外進行的體驗式學習活動天地

~~EXPERIENTIAL LEARNING ACTIVITIES~~
OUTSIDE THE CLASSROOM

2025-2026



高班-參觀香港升旗隊總會

K3-OUTDOOR LEARNING DAY~HONG KONG FLAG RAISING TEAM ASSOCIATION

活動內容及達至目標：

透過參觀，讓學童接觸仿製文物，強學童對中國文化的認識，豐富兒童的生活經驗。

Content and objectives achieved:

In order to cultivate students' understanding regarding the culture of Hong Kong.



高班-參觀海洋公園-自然體驗班

K3- OUTDOOR LEARNING DAY-HONG KONG OCEAN PARK

活動內容及達至目標：

透過近距離接觸動物及運用多元感官探索大自然，學童將認識海洋公園的動物，培養保護動物的意識。

Content and objectives achieved:

Through close encounters with animals and multi-sensory exploration of nature, students will learn about the animals at Ocean Park and develop an awareness of animal conservation.





高班-參觀水之園教育中心 K3 - VISIT H₂OPE CENTRE

活動內容及達至目標：

讓學童透過遊戲，親身體驗水的循環過程，從中學習對水資源得到更深入的了解，及初步認識水與氣候變化，讓學童從遊戲中學習。

Content and objectives achieved:

Through this educational visit, children will learn about topics related to the Waterwise Garden in a fun and easy-to-understand way. They will explore different exhibition halls, view exhibits, and participate in interactive games.





低班-戶外學習日-迪欣湖活動中心

K2 -OUTDOOR LEARNING DAY-INSPIRATION LAKE

活動內容及達至目標：

為培養學童愛護大自然、欣賞落葉及感受秋天的景色，並享受郊遊、野餐和逛公園的樂趣。

Content and objectives achieved:

In order to foster children's love for nature, appreciation of fallen leaves, and enjoyment of autumn scenery, as well as the fun of outings, picnics, and park visits.





低班 -O PARK有機資源回收中心第一期 K2-VISIT “O · PARK”

活動內容及達至目標：

透過參觀活動，提升幼兒認識保護環境及廚餘的處理過程，學習轉廢為能，培養低碳生活的好習慣。

Content and objectives achieved:

To cultivate students' understanding of environmental protection.





低班 -陽光笑容小樂園

K2-VISIT “BRIGHTER SMILES PLAYLAND”

活動內容及達至目標：

透過工作坊活動，提升幼兒認識愛護牙齒知識和正確刷牙方法及培養健康飲食的好習慣。

Content and objectives achieved:

To allow children the opportunity to learn more about healthy oral hygiene habits through interactive games.





幼班-戶外學習日-東涌北公園

K1- OUTDOOR LEARNING TUNG CHUNG MAN TUNG ROAD PARK

活動內容及達至目標：

到公園認識樹木品種及特色，並進行特色美藝活動，從中學習愛護大自然。

Content and objectives achieved:

To cultivate the children's love of nature, appreciate the fallen leaves, experience the winter scenery.





幼兒班-戶外學習日 (港鐵遊)

K1 -VISIT TO THE MTR SAFETY EXPERIENCE ZONE

活動內容及達至目標：

豐富幼兒生活經驗，認識港鐵車廂內的設施及車廂內的規則。

Content and objectives achieved:

to enhance the children's understanding of the development of Hong Kong's railways, our school will be taking our K1 students to visit the MTR Safety Experience Zone.





低、高班 - 戶外學習日 - 參觀荃灣年宵市場

K2、K3- OUTDOOR LEARNING DAY – "LUNAR NEW YEAR MARKET"

活動內容及達至目標：

讓學童親身體驗傳統節日的熱鬧氣氛與習俗，藉此機會讓學童體驗買賣過程。

Content and objectives achieved:

To allow the children to personally experience the lively atmosphere and traditions of this traditional festival, and provides an opportunity for the children to experience the buying and selling process firsthand.





謝謝欣賞!

Thank you!

保良局張潘美意幼稚園

Po Leung Kuk Cheung Poon Mei Yee Kindergarten